

CMB WING LUNG INSURANCE COMPANY LIMITED – TERMS OF USE

Please read the following terms and conditions (“**Terms and Conditions**”) carefully before using this website. By accessing this website and / or any web pages thereof, you are deemed to have agreed to and be bound by all the Terms and Conditions as set out below. All Terms and Conditions are additional to any agreement(s) you may have with CMB Wing Lung Insurance Company Limited (the “Company”). If you do not agree to the Terms and Conditions below, please do not access this website or any web pages thereof.

The Company reserves the right, at its sole discretion, to add, modify or remove any parts of this website including this Terms of Use without notice at any time. You are strongly advised to check this Terms of Use periodically.

NO WARRANTY

The information and materials contained in this website and any web pages thereof, including but not limited to, text, graphics and links, are provided on “as is” and “as available” basis. The Company does not warrant the accuracy, adequacy or completeness of this information and materials and expressly disclaims liability for errors or omissions in this information and materials. No warranty of any kind, implied, expressed or statutory, including but not limited to, the warranties of non-infringement of third party rights, title, merchantability, fitness for a particular purpose and freedom from computer virus, is given in conjunction with the information and materials.

DISCLAIMER

Under no circumstances shall the Company be liable for any damages, including without limitation, direct or indirect, special, incidental, or consequential damages, losses or expenses arising in connection with this website or use thereof or inability to use by any parties, or in connection with any failure of performance, errors, omission, interruption, defects, delay in operation or transmission, computer viruses, line or system failure or malicious programs, even if the Company, or representatives thereof, is/are advised of the possibility of such damages, losses or expenses. Hyperlinks to other Internet resources are used at your own risk; the content, accuracy, opinion expressed, and other links provided by these resources are not investigated, verified, monitored, or endorsed by the Company.

TRADEMARKS AND COPYRIGHT

Unless otherwise specified, all materials, contents, trademarks, logos, icons, services marks displayed on this website are owned by the Company. You are prohibited from using the same without prior written permission of the Company.

The materials on this website are protected by copyright and no part of such materials may be

modified, reproduced, stored in a retrieval system, transmitted (in any forms or in any means), copied, distributed, used for creating derivative works or used in any other ways for commercial or public purposes without the Company's prior written consent.

SUBMISSIONS

All information submitted to the Company via this website shall be deemed and remains the property of the Company and the Company shall be free to use, for any purposes, any ideas, concepts, know-how or techniques contained in information provided by you to the Company through this website. The Company shall not be subject to any obligations of confidentiality regarding submitted information except as specifically agreed or required by law.

INTERNET COMMUNICATIONS

Messages sent over the internet cannot be guaranteed to be completely secure and private. Any messages or information you sent using this website might be read or intercepted by others. The Company will not be responsible for any damages incurred by those who access this website if they send a message to the Company, or vice versa upon their request, over the internet.

Internet communications may be subject to interruption, transmission blackout, delayed transmission due to internet traffic or incorrect data transmission due to the public nature of the internet or otherwise. The Company is not responsible in any manner for direct, indirect, special or consequential damages arising out of the use of this website.

DATA PROTECTION

The Company is committed to respecting the privacy of your submitted information and has taken all reasonable measures to do so. The Company and/or Affiliated Companies including (a) the Company's successor; (b) any subsidiary undertaking, related company, associated company, direct and/or indirect parent undertaking of the Company; (c) any subsidiary undertaking of any such parent undertaking; (d) any related company of (a), (b) and (c) above; and (e) any associated company of (a), (b) and (c) above are not obligated to monitor any transmission made through the website or any web pages thereof. However, the Company and/or its Affiliated Companies have the right, but not the obligation, to monitor any transmission made to and for this website. The Company and/or its Affiliated Companies may reproduce, use, distribute or disclose information other than personal information transmitted to this website or collected through the use of this website. You acknowledge that such information, as mentioned, shall be deemed to be non-confidential and that your communication may be read or intercepted by others. You acknowledge that no obligation of any kind shall be attached to such information and that by transmitting information, no confidential, contractually implied or other relationship is created between you and the Company and/or its Affiliated Companies.

The expressions "subsidiary undertaking", "parent undertaking" and "undertaking" bear the meanings under the Companies Ordinance (Cap.622)

RETENTION OF DATA

Your personal information will only be kept and stored no longer than necessary for the fulfillment of the purpose of the data being collected and used.

SOFTWARE QUALITY

The Company and/or its Affiliated Companies do not warrant that any information, software or other material accessible through their website or any web pages thereof are free of viruses, worms or other harmful component. The Company and/or its Affiliated Companies assume no responsibility and shall not be liable for any direct, indirect, incidental or consequential damage that results from the use, access to, browsing in or downloading of any information, data, text, images or other material accessible through one of their web pages, this website or the website of any linked third parties.

USER'S CONDUCT

By accessing the website or making use of any services provided in the website, you agree

- to comply with all applicable laws of Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong");
- to comply with all policies and procedures drawn up by the Company in connection with the use of this website;
- not to use the website or the services in any way that is harmful, illegal, fraudulent or in connection with any unlawful, illegal, fraudulent or harmful purpose or activity;
- not to interfere or disrupt networks connected to this website;
- not to post, publish, transmit, reproduce, distribute or exploit any information, software or other material obtained through the website for commercial purposes other than expressly permitted;
- not to use this website for chain letters, junk mail, illegal software copying and distribution, soliciting, spamming and/or distribute any information to any person who has no specific permission to have access to same;
- not to transmit through the website any unlawful, harassing, libelous, abusive, threatening, harmful, vulgar, obscene and/or otherwise objectionable material of any kind or nature;
- not to post or transmit any information or software which contains a virus, worm or other harmful component;
- not to transmit any material that encourages conduct that could constitute a criminal offence, give risk to civil liability or otherwise violate any applicable local or international law or regulation;
- not to gain or attempt to gain unauthorized access to other computer systems through this website; and
- not to interfere with another user's / entities' use and enjoyment of use of the website.

ANY ATTEMPT BY ANY PERSON TO DAMAGE THE COMPANY'S WEBSITE, UNDERMINE ITS OPERATION AND SERVICE, AND ANY VIOLATION OF THE PROHIBITED CONDUCT UNDER THE TERMS OF USE MAY BE A VIOLATION OF THE LAW AND MAY BE SUBJECT TO THE

APPROPRIATE LEGAL PROCESSES AND SANCTIONS.

OTHERS

- If any provision or provisions of the Terms and Conditions shall be held to be invalid, illegal or unenforceable for any reason whatsoever, the validity, legality and enforceability of the remaining provisions of the Terms and Conditions shall not in any way be affected or impaired thereby and shall remain enforceable to the fullest extent permitted by law.
- In the event that any provision of the Terms and Conditions is found to be invalid or unenforceable, such provisions shall be deemed to be deleted from the Terms and Conditions and the other provisions of the Terms and Conditions will remain in force and binding.
- Delay or failure by the Company to exercise or enforce (in whole or in part) any rights under the Terms and Conditions or by law shall not be deemed to have been extinguished or waived, or in any way limited, the further exercise or enforcement of that right or any other rights, and the unilateral or partial exercise of any such rights or remedies shall not prevent the exercise or further exercise of the right in any other circumstances, or the further exercise of any other rights or remedies. The rights, powers and remedies provided for in the Terms and Conditions may be exercised cumulatively and do not exclude any rights, powers and remedies (whether by law or otherwise). Any waiver which is not based on any provision of the Terms and Conditions shall not be valid or deemed to be valid, unless the waiver is made in writing by the Company.

INDEMNIFICATION

You will on demand indemnify, hold harmless and defend us against all actions, claims, liabilities and costs suffered or incurred as a result of your use of this website, including but not limited to any breach whatsoever of any or all of the above terms and conditions.

JURISDICTION AND RESTRICTIONS

Controls and maintenance of the website are held by the Company from Hong Kong. The information and materials contained in, and the online services available at, the website are directed at and restricted to persons / entities in Hong Kong. The Company makes no representation that the information and material contained in the website are appropriate or permitted for use in jurisdictions outside Hong Kong. We do not accept any liability for any loss or damage resulting from, or related to, the availability of our website or any of our website content to persons resident or situated outside Hong Kong.

These terms and conditions are governed by the laws of Hong Kong and you agree that any dispute arising out of the use of this website shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

NOTE: In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions, the



English version shall prevail.

招商永隆保險有限公司—網站使用條款

在使用本網站之前，請閣下仔細閱讀以下條款和細則（“條款和細則”）。通過訪問本網站和/或其中任何網頁，閣下將被視為同意並接受如下所載之條款和細則所約束。以下所有條款和細則與閣下和招商永隆保險有限公司（“本公司”）簽訂的任何協議（如有）一併有效，如果閣下不同意以下條款和細則，請停止訪問本網站以及其中任何網頁。

本公司在不另行通知的情況下，保留自行決定隨時增加、修改或者刪除本網站包括此網站使用條款在內的任何內容的權利，因此強烈建議閣下定期查看此網站使用條款。

不保證條款

本網站及其中任何網頁所包含之信息和資料，包括但不限於文章、圖像和連結均按其「原樣」或「現可用之狀況」之基礎所提供，本公司對上述信息和資料之正確性、充分性或完整性不予保證，而且不會對該信息和資料內之一切錯誤或遺漏負任何法律責任。此外，關於上述信息和資料 本公司並不提供任何形式之暗示、明示或法定保證，包括但不限於不侵犯第三者權利、所有權、可商售性、對某特定用途的適用性以及無電腦病毒等保證。

免責聲明

於任何情形下對任何人士就本網站的使用或無法使用所引起的任何損害，或任何未能實行、錯誤、遺漏、中斷、失效運作、傳遞延誤、電腦病毒、連線、系統故障或惡意程序等所引起的任何損害，包括但不限於引起的直接、間接、特殊、附隨或後果性損害、損失或費用，本公司均不負任何法律責任，即使針對發生有關上述損失或費用的可能性已經知會本公司或其代表。此外，閣下使用超連結到其他互聯網瀏覽資料，應自行承擔該風險。本公司對該等資源之內容、其準確性、表達之意見及所提供之其他連結等不作任何調查、鑑定、監控或認可。

商標和版權

除非另有說明，本網站顯示的所有資料、內容、商標、標識、圖標及服務標記均屬本公司所有。在未經本公司書面同意下，閣下不得使用。

本網站所載資料受版權保護，未經本公司書面同意，該等資料任何部分均不得進行修改、複製、儲存於檢索系統、傳送（以任何形式或途徑）、抄襲、分發、作為創作素材或用於其他商業或公開用途。

資料提交

通過本網站向本公司提交之全部資料應被視為並保留為本公司之財產。本公司就閣下通過本網站所提供之任何構想、概念、專門知識或技術，具有自由使用之權利。此外，就所提交之資料，除經特別同意或法律規定之外，本公司對閣下所提交的信息將不受任何保密義務所約束。

互聯網通訊

本公司無法保證通過互聯網發出的訊息絕對安全和保密，閣下使用本網站所發送的任何信息或者資料都有可能被第三方閱讀或截取。如訪問本網站的人通過互聯網向本公司發出訊息或本公司應客戶要求通過互聯網向其發出訊息，本公司不會對由此所引致的任何損失負上責任。

此外，互聯網通訊可能由於網上流量而導致信息中斷、傳送延誤或被干擾，又或因互聯網的公共性質或其他理由，令數據傳送失誤。本公司對上述情況而引起的所有直接、間接、特殊或相應而生的損失均不承擔任何責任。

資料保護

本公司採取一切合理的措施致力於尊重和保護閣下提交的資料之私隱。本公司和/或其關聯公司包括(a) 本公司的繼承者；(b) 本公司的任何附屬企業、關連公司、相聯公司、直接和/或間接母企業；(c) 任何前述母企業的任何附屬企業；(d) 上述(a)、(b)及(c)項提述的任何關連公司；及(e) 上述(a)、(b)及(c)項提述的任何相聯公司沒有義務監視通過本網站或其中任何網頁進行的任何傳輸，但是，本公司和/或其關聯公司有權（但無義務）監視與本網站相關的任何傳輸。除傳輸到本網站或通過使用本網站而收集的個人資料以外，本公司和/或其關聯公司可能會複製、使用、分發或披露傳輸到本網站或通過使用本網站而收集的其他資料，閣下承認如上所述的此類資料應被視為非保密資料，並且閣下的通信內容可能存在被第三方閱讀或截取的風險。此外，閣下承認此類資料不附帶任何形式的義務，並且通過傳輸資料，閣下與本公司和/或其關聯公司之間不會建立任何保密、合同隱含的或其他關係。

「附屬企業」，「母企業」及「企業」具有香港法例第622章公司條例所指之相同涵義。

資料保留

閣下個人資料的保留和儲存時間將不會超過收集及使用資料目的所需的時間。

軟件質量

本公司和/或其關聯公司不保證通過其網站或其中任何網頁訪問的任何信息、軟件或其他資料不含病毒、蠕蟲或其他有害成分。本公司和/或其關聯公司對因使用、訪問、瀏覽或下載任何可通過其網頁、本網站或任何連結到第三方網站的信息、數據、文本、圖像或其他資料而引起的任何直接、間接、附隨或後果性損害不承擔任何責任。

用戶行爲

通過訪問本網站或使用網站中提供的任何服務，閣下同意

- 遵守香港特別行政區（“香港”）的所有適用法律；
- 遵守本公司制定的與使用本網站相關的所有政策和程序；
- 不得以任何有害、非法、欺詐或與任何違法、非法、欺詐、有害目的或活動有關的方式使用本網站或服務；
- 不得干擾或中斷與本網站相連結的網絡；
- 未經明確許可，不得出於商業目的將通過本網站獲得的任何信息、軟件或其他資料進行發布、發表、傳播、複製、分發或利用；
- 不得將本網站用於連鎖信件、垃圾郵件、非法軟件的複製和分發，不得推銷、發送垃圾郵件和/或將任何信息分發給沒有經過特殊許可訪問這些信息的任何人；
- 不得通過網站傳播任何非法、騷擾、誹謗、辱罵、威脅、有害、粗俗、淫穢和/或其他任何形式或性質的令人反感的資料；
- 不得發布或傳播任何包含病毒、蠕蟲或其他有害成分的信息或軟件；
- 不得傳播任何鼓勵構成刑事犯罪、承擔民事責任風險或以其他方式違反任何適用當地或國際法律或法規的資料；
- 不得通過本網站獲取或試圖未經授權訪問其他電腦系統；以及
- 不得干擾其他用戶/實體對網站的使用。

任何人試圖損害本公司網站、破壞其營運和服務，以及違反此網站使用條款下的任何禁止行爲，均可能構成違法行爲並受到相關法律程序和措施的制裁。

其他

- 如果條款和細則下的任何規定因任何原因被視爲無效、非法或不可執行，則條款和細則下其他規定的有效性、合法性和可執行性不會因此受到任何影響或妨害，以及應在法律允許的最大範圍內保持其可執行性。
- 如果條款和細則下的任何規定被認定爲無效或不可執行，則此類規定應被視爲從本條款和細則中刪除，本條款和細則下的其他規定將繼續有效並具有約束力。
- 本公司延遲或未能行使/執行（全部或部分）本條款和細則下或法律規定的任何權利時將不得視爲終止或放棄該權利，亦不得以任何方式限制該權利或其他任何權利的進一步行使或執行；此外，本公司單方面或部分行使任何此類權利或補救措施，均不妨礙在任何其他情況下該權利、其他任何權利或補救措施的行使或進一步行使。本公司可累計行使本條款和細則中規定的權利、權力和補救措施，並且本公司不排除任何權利、權力和補救措施（無論是法律規定或其他規定）的行使或進一步行使，除非本公司以書面形式作出放棄權利的聲明，否則任何不基於本條款和細則下的放棄權利將認定爲無效或不能視爲有效。

彌償

閣下將會應要求針對閣下使用本網站(包括但不限於違反上文任何或全部的條款和細則)而導致的一切法律行動、申索、其他債務和蒙受或招致的訴訟費彌償本公司和免除本公司責任，並替本公司辯護。

管轄權和限制

此網站由本公司在香港進行控制和維護。該網站所包含的信息和資料以及在線服務均針對並僅限於香港的個人/實體。本公司不保證網站中包含的信息和資料適合或允許在香港以外的司法管轄區使用。對於居住或位於香港以外的人因使用本網站或本網站中的任何內容或其他與之有關而引起的任何損失或危害，本公司不承擔任何責任。

以上所有條款和細則受香港法律所管轄，閣下同意因使用本網站而引起的任何爭議均受香港法院專屬管轄。

注意：英文版本和中文版本之間如有任何歧義，概以英文版本為準。